
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 980
Vil ministeren redegøre for, hvorfor sagen omtalt i artiklen "Pias søn døde: 'Det er ydmy-
gende over for Mark'", bragt på eb.dk, den 11. april 2021, ikke er blevet færdigbehandlet
efter to år, derudover bedes ministeren oplyse, om det er rimeligt, at Mark Simonsens
drabsmænd undervejs er blevet løsladt efter blot et års fængsling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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Offentligt


